

為主而活 Living for Jesus

Present your bodies a living sacrifice, holy, . . . acceptable . . .

— Romans 12:1

LIVING

C. Harold Lowden

Thomas O. Chisholm

1 我願獻身心，為基督而活，在一切事上討
2 慈悲主耶穌，受死作中保，使我免罪孽又使
3 無論何境遇，總為主作工，盡我的本份使
4 在短瞬世間，願為主而活，因我心所愛是

1 Liv-ing for Je-sus a life that is true, Striv-ing to please Him in
2 Liv-ing for Je-sus who died in my place, Bear-ing on Cal-vary my
3 Liv-ing for Je-sus wher - ev - er I am, Do - ing each du - ty in
4 Liv-ing for Je-sus through earth's lit - tle while, My dear - est treas-ure, the

1 我主喜悅；歡心順服主，憑主旨導引，
2 與神和好；感激主大愛，願主聽呼召，
3 主的得榮；倘或苦難，我情願忍失羊，
4 主的笑容；深願為我主，尋找迷羊

1 all that I do; Yield-ing al - le-giance, glad-heart-ed and free,
2 sin and dis - grace; Such love con - strains me to an-swer His call,
3 His ho - ly name; Will - ing to suf - fer af - flic-tion and loss,
4 light of His smile; Seek - ing the lost ones He died to re - deem,

1 願背起十架一路隨主行。
2 奉獻我一切來隨主引導。哦，主耶穌，我
3 為主名盡忠得永遠生命。O Je-sus, Lord and
4 引領疲憊人安息主懷中。

1 This is the path-way of bless-ing for me.
2 Fol - low His lead-ing and give Him my all.
3 Tak - ing each trial as a part of my cross.
4 Bring-ing the wea-ry to find rest in Him.

救主，我心奉獻給祢，因祢在十字架上，為
Sav-ior, I give my-self to Thee, For Thou, in Thy a - tone-ment, Didst

贖我罪釘死；我要祢作我救主，來住在我心
give Thy-self for me; I own no oth-er Mas-ter, My heart shall be Thy

裡；我一生一世到永遠，哦，主，完全歸祢。
throne; My life I give, hence-forth to live, O Christ, for Thee a - lone.

Copyright 1917 by Heidelberg Press. © Renewed 1945 (extended) by C. Harold Lowden. Assigned to The Rodeheaver Co. Used by permission.

一個獻身者深切領悟到「主為我死」，他乃是主用重價買贖回來的，他不敢再為自己活；他也深切明白，「為主而活」不是空洞的屬靈口號，乃是一場有血有肉的爭戰，是一條腳踏實地的道路，他不因此而自覺可誇，因為他知道，奉獻就是奉還給主，是基督徒理所當有的正常生活。